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DSAM’s svar vedr. medicintilskudsnævnets forespørgsel i forbindelse 
med revurdering af tilskudsstatus for lægemidler (opioider)  
 
Medicintilskudsnævnet har via LVS forespurgt, om vi som lægevidenskabeligt selskab 
har synspunkter, som kan være af betydning for nævnets kommende revurdering.  
 
DSAM vil derfor fremføre nogle få ting:  
 
DSAM finder, at det vigtigste er, at medicintilskudsreglerne understøtter de nationale 
retningslinjer og rationel farmakoterapi generelt.  
 
Rigsrevisionen kom i november 2019 med en beretning om lægemiddelanbefalinger 
og praktiserende lægers ordinationsmønstre, herunder at anbefalingerne ikke følges i 
så høj grad som forventet. Vi går ud fra, at rapportens anbefalinger om større sam-
menhæng mellem fx retningslinjer, anbefalinger og pris følges. 
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